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§ 143 Fråga (-) - Frågor om Stångåstadens 
hyreshöjningar, anmälan 

Dnr KS 2025-319 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Frågorna får ställas. 

Ärende 
Björn Alling (-) ställer följande frågor: 

1.  Stämmer det att Stångåstaden nu genomför hyreshöjningar på 5,1%, den 
största höjningen på uppemot 30 år? 

2. Hur mycket i kronor kommer denna höjning att inbringa Stångåstaden 
totalt? 

3. Hur stora summor planeras att i år tas ut ur Stångåstaden och användas till 
andra syften i kommunen eller bolagskoncernen? Ex. Vinstuttag, 
koncernbidrag, bosociala medel och liknande 
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